

236 (III). Appointments to fill vacancies in the membership of the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions¹

The General Assembly

1. *Declares* the following persons to be appointed as members of the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions under the terms of reference laid down in rule 145 of the rules of procedure :

Mr. Thanassis Aghnidès;
Mr. C. L. Hsia;
Mr. V. I. Kabushko.

2. *Declares* these members to be appointed for a three-year term to commence on 1 January 1949 and to continue until 31 December 1951.

*Hundred and fifty-first plenary meeting,
16 October 1948.*

237 (III). Appointments to fill vacancies in the membership of the Committee on Contributions

The General Assembly

1. *Declares* the following persons to be appointed as members of the Committee on Contributions under the terms of reference laid down in rule 148 of the rules of procedure :

Mr. René Charron;
Mr. P. M. Chernyshev;
Mr. Seymour Jacklin;
Mr. G. Martinez Cabanas.

2. *Declares* these members to be appointed for a three-year term to commence on 1 January 1949 and to continue until 31 December 1951.

*Hundred and fifty-first plenary meeting,
16 October 1948.*

238 (III). Scale of assessments for the apportionment of the expenses of the United Nations

A

The General Assembly,

Recognizing

(a) That in normal times no one Member State should contribute more than one-third of the ordinary expenses of the United Nations for any one year,

(b) That in normal times the *per capita* contribution of any Member should not exceed the *per capita* contribution of the Member which bears the highest assessment,

¹ See also resolution 245 (III), page 126.

236 (III). Nomination aux postes vacants au Comité consultatif pour les questions administratives et budgétaires¹

L'Assemblée générale

1. *Nomme* comme membres du Comité consultatif pour les questions administratives et budgétaires, aux termes du mandat défini à l'article 145 du règlement intérieur :

M. Thanassis Aghnidès;
M. C. L. Hsia;
M. V. I. Kabouchko.

2. *Déclare* ces trois membres nommés pour une période de trois ans commençant le 1^{er} janvier 1949 et se terminant le 31 décembre 1951.

*Cent-cinquante et unième séance plénière,
le 16 octobre 1948.*

237 (III). Nomination aux postes vacants au Comité des contributions

L'Assemblée générale

1. *Nomme* comme membres du Comité des contributions, aux termes du mandat défini à l'article 148 du règlement intérieur :

M. René Charron;
M. P. M. Tchernychev;
M. Seymour Jacklin;
M. G. Martinez Cabanas.

2. *Déclare* ces membres nommés pour une période de trois ans commençant le 1^{er} janvier 1949 et se terminant le 31 décembre 1951.

*Cent-cinquante et unième séance plénière,
le 16 octobre 1948.*

238 (III). Barème de répartition des dépenses de l'Organisation des Nations Unies

A

L'Assemblée générale,

Reconnaissant

a) Qu'en temps normal aucun État Membre ne doit, pour aucune année, contribuer pour plus d'un tiers à couvrir les dépenses ordinaires de l'Organisation des Nations Unies,

b) Qu'en temps normal la contribution par habitant d'aucun État Membre ne doit dépasser la contribution par habitant de l'État Membre dont la quote-part est la plus élevée,

¹ Voir aussi la résolution 245 (III), page 126.